
 

Vážení představitelé sportovních klubů, milí kolegové, 

 

dlouhá léta jsem s Vámi komunikoval a spolupracoval z pozice generálního sekretáře 

České unie sportu. Je mi ctí, že Vás dnes mohu poprvé oslovit jako její předseda.  

Valná hromada ČUS 25. června v Nymburce mě do této funkce zvolila jednomyslně 

hlasy všech delegátů. Tento silný mandát mě nejen potěšil, ale také naplnil energií a chutí do 

další práce. Projevené důvěry si velmi vážím.   

Mohu Vám slíbit, že v nové roli se styl mé práce rozhodně nezmění. Vůči 

představitelům politické reprezentace zůstanu kritický nejen v otázkách státní podpory sportu 

ale i nedostatečné a rychle stárnoucí infrastruktury. Budu jim zdůrazňovat, jak výrazně 

podceňují význam sportu pro lidské zdraví a zdravý rozvoj společnosti. Současně jim chci být 

partnerem v hledání řešení. Ani pro Vás, představitele sportovních klubů, se změnou mé 

funkce také nic nezmění – dál pro Vás zůstanu vstřícný a připravený řešit se svým týmem 

problémy a situace, které se vyskytnou. Jako období Covidu nebo zastropování cen energií. 

Sportu jsem zasvětil celý svůj život. Hodně mě toho naučil a hodně mi toho dal, proto 

mu chci tuto hodnotu vrátit. U kanoistiky, mého sportu, jsem myslím svojí misi za dvacet let 

již naplnil. Když bylo třeba převzít v minulých týdnech a měsících odpovědnost v ČUS, 

rozhodl jsem se kandidovat na pozici předsedy. Věřte, že mi v žádném případě nešlo o 

samotnou funkci. Českou unii sportu jsme dokázali za posledních dvanáct let ozdravit a 

stabilizovat. Mým záměrem je, aby taková i pokračovala ve své činnosti a hájila potřeby 

svých členů. Aby v pozici největšího sportovního spolku v České republice v součinnosti 

s dalšími, Českým olympijským výborem, Českým paralympijským výborem, Sdružením 

sportovních svazů ČR a Českou obcí sokolskou pracovala na zlepšení podmínek pro sport 

v ČR.   

Řídit sportovní klub v dnešní době je těžká mise. Velice si vážím Vaší práce 

dobrovolných klubových činovníků, kterou vykonáváte ve všestranně náročných 

podmínkách. Zajištění chodu klubu a jeho sportovních aktivit je stále náročnější. Děkuji i za 

zpětnou vazbu, kterou nám v průzkumech o dění v klubech ve velké míře poskytujete. 

Pomáhá nám v argumentaci zásadním způsobem. Bez Vaší vytrvalosti, odhodlání a 

oddanosti sportu by Česká unie sportu nemohla být sebevědomou, respektovanou a 

pozitivně vnímanou sportovní autoritou. Bez vaší činnosti, by nebyl spolkový sport a řada 

dětí by se k němu ani nedostala. 

Vážení kolegové, chci Vás ujistit, že Česká unie sportu se svojí sítí územních 

pracovišť bude připravena nadále pomáhat klubům s administrativou a neváhejte se na naše 

okresní servisní centra sportu obracet. ČUS je připravena pokračovat v realizaci svého 

ambiciózního programu pro období 2024–2028. Naše práce se neobejde bez průběžné 

zpětné vazby a podpory svých členů. To, že se na Vás budeme moci spolehnout i 

v budoucnu, velice oceňuji a děkuji Vám za to. Pevně věřím, že se bude Česká unie sportu a 

český sport dál rozvíjet. 

 

Se sportovním pozdravem a přáním příjemného léta, 

   Jan Boháč, předseda ČUS,  2.7.2025 


